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Тема: Във връзка с проекта за обществени консултации и Наредбата за градска среда 
От: Petya Deleva < >
Дата: 3.8.2020 г., 15:15 ч.
Д о :" nkamenov@sofia-agk.com" <nkamenov@sofia-agk.com>

Здравейте,

Изпращам това писмо във връзка с проекта за обществени консултации и Наредбата за градска среда. В 
Приложение 5 - стандарта, пише "Уличните табели се привеждат в съответствие със стандарта при 
необходимост от тяхната подмяна."
След като вече имаме нови табели с красив и изчистен дизайн, въпросът ми е, защо старите такива няма да 
бъдат подменени (дори това да става поетапно), а ще се сменят едва когато вече не са годни?
По този начин, ще имаме микс от различни табели, които служат за една и съща цел. Освен, че няма да бъде 
естетически издържано, това ще създаде объркване и неяснота в хората, и особено в туристите, които 
разчитат да се ориентират именно по тези табели.

Поздрави, 
Петя Делева
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